
Rondvraag 7 maart 2018 

VRAGEN GROENLINKS  

Voortgang uitbreiding Nationaal Park De Maasduinen 

Op 31 januari heeft de gemeenteraad een motie aangenomen over de uitbreiding van het 

Nationaal Park De Maasduinen, en ons ongenoegen over het uitblijven van steun daarvoor 

van Gedeputeerde Staten van Limburg. 

Heeft er inmiddels een gesprek plaatsgevonden? 

Zo ja, wat was daarvan de uitkomst? 

Zo nee, wanneer vindt het gesprek dan wel plaats? 


